

NEWSLETTER

FAMILY LEADERSHIP COUUNCIL

AUGUST 2023

FAMILY LEADERS CONTINUE WORK ON MENTAL HEALTH PROJECT!



The Family Leadership Council has been putting great effort into their mental health project. They have reviewed messages from iMatter, Let's Talk, and Postpartum Support International to give feedback on how to be more culturally sensitive. Additionally, they've been working on spreading the messages they believe will counteract the negative impacts of stigma in their communities.

Family leaders have an interest in more voices joining their space. We have community members from the hispanic community that live in Commerce City, Denver, Westminster and Thornton but we need more!

FAMILY LEADERS ARE NOW AMBASSADORS

ECPAC's Family Leadership Council Selected as Mental Health Ambassadors

The Family Leadership Council at ECPAC has been chosen to represent the community as Ambassadors for Mental Health. Their objective is to engage with families in schools and educate them on appropriate mental health language. Ultimately, the council aims to build on their progress in reducing the stigma around mental health, as well as increasing access to mental health resources and services.



The Early Childhood Partnership of Adams County

BOLETIN INFORMATIVO

CONSEJO DE LIDERAZGO FAMILIAR

AGOSTO 2023

¡LÍDERES DE FAMILIA CONTINÚAN TRABAJANDO EN PROYECTO DE SALUD MENTAL!



El Consejo de Liderazgo Familiar ha estado poniendo un gran esfuerzo en su proyecto de salud mental. Han revisado los mensajes de iMatter, Let's Talk y Postpartum Support International para brindar comentarios sobre cómo ser más culturalmente sensibles. Además, han estado trabajando para difundir los mensajes que creen que contrarrestarán los impactos negativos del estigma en sus comunidades.

Los líderes familiares tienen interés en que más voces se unan a su espacio. Tenemos miembros de la comunidad hispana que viven en Commerce City, Denver, Westminster y Thornton, ¡pero necesitamos más!

LAS LÍDERES FAMILIARES AHORA SON EMBAJADORAS

El Consejo de Liderazgo Familiar de ECPAC seleccionado como Embajadores de Salud Mental

El Consejo de Liderazgo Familiar de ECPAC ha sido elegido para representar a la comunidad como Embajadores de la Salud Mental. Su objetivo es involucrar a las familias en las escuelas y educarlas en el lenguaje apropiado de salud mental. Por último, el consejo tiene como objetivo aprovechar su progreso para reducir el estigma en torno a la salud mental, así como aumentar el acceso a los recursos y servicios de salud mental.

